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Referat 

1. Vision og strategi 

Bestyrelsen må drøfte, hvor de kan bidrage ind i strategien.  

 Visionen er, ”I fælleskab går vi hele vejen for livslang læring” 

 Skolen har opstillet nogle fokusområder og udvalgt de vigtigste, som vi først og fremmest 

skal arbejde med.  

o På mødet er skolebestyrelsen kommet med input til de forskellige områder og 

ideer til, hvordan skolebestyrelsen og også elevrådet kan bidrage 

 

2. Principper 

Bestyrelsen må tage stilling til indstilling om nyt princip om idrætsfaget (se bilag) 

 

Skoleledelsens indstilling: 

Bestyrelsen godkender indstillingen med følgende bemærkninger:  

 Selve princippet kommer øverst i teksten 

 Det er vigtigt at informere forældre og elever om vigtigheden af faget og at man ikke 

automatisk kan fritages fra idrætstimer. Ledelsen sørger for dette 

 

3. Orientering om Budget 22 

 

At bestyrelsen tager følgende til efterretning 

 Henrik orienterede kort om budget og regnskab for indeværende budgetår 

 Regnskab vil kort blive gennemgået en gang i kvartalet og endvidere når det skønnes 

nødvendigt 

 Når det det nye budget foreligger gennemgås det mere minutiøst med fokus på de mest 

relevante budgetposter 

 

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

4. Nyt fra Elevrådet 

 Konstituering af elevrådet har fundet sted: 

o Formand, Emma Due Hansen fra 9.b  

o Næstformand, Sena Mulalic fra 7.b 

o Repræsentant i Fælleselevrådet, Hamsi Mohammed Hassan fra 8.a 

 

5. Orientering fra Uddannelsesudvalget 

Tilbagemelding fra Brugernævnsmødet 13.9.21 

 Kunne godt virke langtrukkent, men alligevel godt, at der var fokus på forskellige 

spændende prøvehandlinger 

 Det er kun formand og skoleleder, der deltager i brugernævnsmøderne indtil videre. 

 

6. Orientering fra skolen 

Corona-situationen 

 Ingen smittede i øjeblikket 

Samarbejde med Alfabo/kommunalvalg 

 Projekt med vilde haver - Der fortælles om dette senere 

 Der er etableret et samarbejde, hvor renovering af rækkehuse og bygning af plejehjem 

rent praktisk og i undervisningen involverer klasser på skolen 

Personalets dag 

 Hvad kan man som forældre gøre for at fejre personalets indsats. Input efterlyses og 

meldes til ledelsen 

Edison 

 7. klasserne er tilmeldt Projekt Edison, som handler om entreprenørskab og teknologi. 

Der er i fuld gang med mange aktiviteter og anderledes undervisningsdage 

Erasmus+ 

 Efter Corona er der så småt ved at komme gang i de planlagte aktiviteter og vi sender to 

lærere afsted i næste uge til planlægning et forløb, hvor vore elever mødes med andre 

elever fra Grækenland, Tyskland og en lille tyrkisk ø på Cypern. 

 

 

7. Eventuelt 

Punkter til næste møde: 

 Orientering fra skolen rykkes op som første punkt 

 Forslag om selvstændigt punkt om fysiske rammer 

 Invitere vores kontakt-politiker til næste gang 

   


